
XXVI Sesja Rady Miejskiej 15 marca 2016

XXVI Sesja Rady Miejskiej w dniu 15 marca 2016 roku.

  

Zaproszenie i porządek obrad .

  

Materiały:

  

Uchwała nr 105/2016

  

Uchwała nr 106/2016

  

Załącznik 1 , Załącznik 1a , Załącznik 1b , Załącznik 2 , Załącznik 2a , Załącznik 2b , Za
łącznik 3
.

  

Nagranie cz.1 ,

  

5:14 Wystąpienie Komendanta Powiatowego Policji w Grójcu (szumi projektor - dyktafon był za
blisko)

  

Nagranie cz.2 ,

  

00:00 Wystąpienie pana Ciepieniaka z Izby Rolniczej
12:00 Przyjęcie protokołów
14:00 Zarządzenia Burmistrza
16:30 Głosowanie nad rozwiązaniem Straży Miejskiej
20:00 Głosowanie nad WPF
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Nagranie cz.3 ,

  

0:00:00 Zwolnienie ZGKiM z obowiązku wpłaty nadwyżki
0:09:40 Fundusz Sołecki
0:17:50 Program opieki nad zwierzętami
0:25:00 Uchwała ws porozumienia Belsk Duży - Mogielnica
0:37:50 Program Opieki nad Zabytkami
0:41:00 Sprzedaż nieruchomości
0:44:00 Sprawy bieżące
0:48:30 Pismo do Przewodniczącego Rady Miejskiej
0:52:50 Sprawy mieszkańców 
0:56:00 Straż Miejska
1:01:00 Obiekt sportowy Borowe 
1:06:00 Prezentacja dot. obiektu rekreacyjno-sportowego Borowe
1:15:00 finansowanie obiektu 
1:16:00 cytat mieszkańca Borowego "oczywiście ta nasza inwestycja nie ingeruje w
Państwa budżet. To nie jest tak, że my przyszliśmy do państwa i mówimy: Dobra,
słuchajcie przerzućcie jakieś środki z budowy jakiejś drogi na ten obiekt - nie. My
mówimy tak: my deklarujemy wkład własny, pan burmistrz zadeklarował, że zdobędzie
środki. Potrzebna nam jest państwa uchwała do tego, żebyśmy my zaczęli działać"
.   
1:17:30 Wystąpienie pana W. Wilewskiego 
1:22:15 Wystąpienie pana Starosty 
1:24:20 Wystąpienie mieszkańca Borowego 
1:25:20 Wystąpienie mieszkańca Dębnowoli - chodnik
1:27:40 Wystąpienie radnego Kieszka 
1:28:40 Wystąpienie radnego Sawickiego 
1:32:10 finansowanie ponownie przypomnienie deklaracji burmistrza, że zdobędzie środki.
1:33:40 Sołtys ze Stamirowic o placu zabaw 
1:38:30 Wystąpienie radnego Kieszka - 600 czy 800 tysięcy
1:39:40 Wystąpienie Przewodniczącego Rady - sprawa bezpieczeństwa dzieci
1:41:10 Wystąpienie burmistrza - sprawy własności, umowa użyczenia, dokumentacja,
przeniesienie pozwolenia na budowę. Szacunek kwoty wg. burmistrza ok. 600 tys. zł. Z LGD
300 tys. zł na gminę. Uchwała deklaratoryjna
popierająca projekt mieszkańców wsi Borowe, którzy deklarują opracowanie dokumentacji a
gmina Mogielnica sfinansuje realizację tego placu zabaw. 
Odpowiedzialność moralna radnych, że wprowadzili was w realizację zadania, a potem
burmistrz wskaże środki, pokaże źródło finansowania a pozostali powiedzą o, dziękuję, nie. 
1:48:00 "Montaż finansowy, gdzie pojawią się środki - sorry. Przypiszę sobie ...... Nikt nie
znajdzie nikt z was nie będzie w stanie zorientować się w sprawie. A myślę, że doświadczenie
mam najlepsze na tej sali."  Odczytywanie propozycji inwestycji z tablicy. 
1:53:00 chodnik w Dębnowoli 
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1:55:30 Wystąpienie radnego Kieszka 
1:57:30 Wystąpienie Przewodniczącego Rady - sprawa kanalizacji za 22 mln 
1:59:30 wystąpienie radnego Zawalicha - środki zerowe, z LGD na place zabaw. Burmistrz
przedstawił schemat, skąd weźmie środki, pozyska. Nie będą to w całości środki nasze.

  

Nagranie cz.4 ,

  

Sprawy mieszkańców cd. 
0:35 wystąpienie radnego Sawickiego - brak ustaleń Wojewody dot. strategii LGD 
3:50 głosowanie dot. obiektu rekreacyjno-sportowego Borowe

  

  

 3 / 3

images/stories/sesje/XXVI/DM650317.MP3

